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Regionaal bedrijventerrein Lungendonk
In december 2023 nam de gemeenteraad 
van Someren een besluit over het opleg-
gen van de Wvg op een deel van ‘Lungen-
donk’, met als doel het realiseren van een 
Regionaal bedrijventerrein. De Wvg (Wet 
voorkeursrecht gemeenten) betekent dat 
grondeigenaren in dit gebied als ze hun ei-
gendom willen verkopen, dit eerst aan de 
gemeente moeten aanbieden. In december 
besloot de gemeenteraad om het gebied te 
verkleinen met ongeveer 50 hectare. Daar-
naast wilde de gemeenteraad uiterlijk in de 
vergadering van juli 2024 een uitwerking 
terugzien. Hierin zou in ieder geval een 
concept organisatie-opzet; een exploita-
tiebegroting voor de planvormingsfase en 
samenwerkingsovereenkomst van de deel-
nemende gemeentes moeten staan.  
In het voorstel dat op 4 juli aan de raad 
voorlag presenteerde het college deze ge-
vraagde onderdelen.

De meningen van de politieke partijen lie-
pen uiteen, wat leidde tot een uitgebreide 
discussie over de diverse onderdelen. LSH 

en de Gemeenschapslijst waren van me-
ning dat het voorstel onvoldoende concreet 
was en onvoldoende zekerheid bood. Wij 
zijn Someren/VVD en het CDA concludeer-
den dat wel aan de opdracht was voldaan. 
Uiteindelijk werd het voorstel met 9 stem-
men voor en 8 stemmen tegen aangeno-
men. Dit betekent dat de Wvg op het ge-
bied gevestigd blijft. 

Er werden ook nog 2 amendementen in-
gediend. Een amendement is een wijzi-
gingsvoorstel. LSH wilde zeker weten dat 
het gebied ten westen van Lungendonk 
ook nooit bedrijventerrein zal worden. Ook 
wilden zij dat er een visie komt op dit ge-
bied. Dit amendement werd samen met de 
Gemeenschapslijst ingediend. De Gemeen-
schapslijst diende samen met LSH ook een 
amendement in om in zijn geheel niet ak-
koord te gaan met de getekende samen-
werkingsovereenkomst regionaal bedrij-
venterrein Brainport Oost.

De amendementen werden niet aangeno-

men. Het voorstel werd goedgekeurd met 
9 stemmen voor en 8 stemmen tegen. Nu 
de Wet voorkeursrecht gemeenten op de 
locatie Lungendonk blijft liggen, is het tijd 
voor verdere regionale voorbereiding en de 
planvorming. In de planvorming  komen 
omgevingsdialogen en onderzoeken aan de 
orde, bijvoorbeeld rond de verkeersontslui-
ting, flora en fauna en waterberging.

Behandeling kadernota 2025
De kadernota is een document waarin staat 
welke zaken er van gemeentegeld geregeld 
moeten worden en welke zaken juist niet. 
Het geeft alvast de kaders mee (vandaar 
ook de naam) voor de begroting die later in 
het jaar gepresenteerd wordt. Voor de ge-
meenteraad biedt het de mogelijkheid om 
van te voren aan te geven waar het geld 
naar toe moet. De kadernota wordt door 
het college van burgemeester en wethou-
ders voor de gemeenteraad opgesteld. De 
raadsleden kunnen door middel van vragen, 
wijzigingsvoorstellen (amendementen) en 
nieuwe verzoeken aan het college (moties) 
invloed uitoefenen. Bovendien geeft de ka-
dernota ook een beeld van de huidige fi-
nanciële situatie van de gemeente.

De behandeling van de kadernota begon 
met de algemene beschouwingen. Alle par-
tijen vertelden wat zij van de kadernota 

vinden. LSH vond het geen goede kaderno-
ta. Ze vond dat het college geld uitgeeft wat 
er niet is en daarmee een te grote financi-
ele broek aantrekt. De Gemeenschapslijst 
maakte zich zorgen over de financiële situ-
atie van de gemeente Someren. Er wordt 
volgens hen te veel geld uitgegeven aan 
projecten die het college wil uitvoeren. Het 
CDA is kritisch op de financiën. Zij wil in-
zetten op structureel lager begroten om te-
korten in de toekomst te kunnen opvangen. 
Het CDA vraagt ook nog nadrukkelijk om 
aandacht voor laaggeletterden. 

Uiteindelijk waren het CDA, Wij zijn Some-
ren/VVD, Vrije Fractie en Someren voor El-
kaar van mening dat Someren er financieel 
goed voorstaat voor 2025. Voor de jaren 
daarna ligt er een opgave om het, op dit 
moment, verwachtte tekort om te buigen 
naar een positief bedrag onder de streep.

De vergadering van 4 juli
De vergadering begon extra vroeg dit keer 
omdat er veel onderwerpen op de agen-
da stonden. Om 17.30 uur opende burge-
meester Blok de vergadering. Na precies 

vijf en een half uur sloot de burgemeester 
om 23.00 uur de vergadering en wenste 
iedereen een fijne zomer.

Nieuws uit de gemeenteraad
De gemeenteraad van Someren vergadert 
zo’n tien keer per jaar. Tijdens deze ver-
gaderingen nemen de raadsleden beslui-
ten over onderwerpen die invloed hebben 
op uw omgeving. De gemeenteraad vindt 
het belangrijk om u te informeren. Daar-
om ziet u na elke gemeenteraadsvergade-
ring deze pagina in ’t Contact. Hier kunt 

u lezen over een aantal onderwerpen die 
tijdens de vergadering werden besproken. 
Soms schrijven we ook over onderwerpen 
die over de gemeenteraad gaan maar niet 
op de agenda stonden. Wilt u reageren op 
dit nieuws uit de gemeenteraad of heeft 
u een vraag, dan kunt u deze sturen naar 
communicatie@someren.nl.

Extra geld voor nieuwe 
school ‘t Rendal in Lierop 
Op de agenda stond het voorstel voor 
extra geld voor de nieuwbouw van een 
‘t Rendal in Lierop. Op verzoek van de 
gemeenteraad was dit één maand uitge-
steld. De gemeenteraad wilde eerst goed 
weten hoe het met de financiën staat van 
de gemeente Someren. 
Alle fracties stemden in met het voor-
stel voor extra geld. De gemeenteraad 
hoopt dat er snel gestart kan worden en 
wil graag geïnformeerd worden over de 
voortgang van de onderzoeken.

Amendementen en 
moties op de kadernota
LSH met steun van Gemeenschapslijst 
vroeg in een motie om de aanleg van een 
kunstgras korfbalveld bij DAKOS in 2025 in 
de begroting voor 2025 te verwerken. Wet-
houder Kusters gaf namens het college aan 
dat het voorstel van de betrokken vereni-
gingen over een gezamenlijke financiering, 
op een positieve reactie van het college 
mag rekenen.  LSH diende de motie daar-
om niet in.
De Gemeenschapslijst diende twee amen-
dementen en twee moties in op de kader-
nota. Met de amendementen en een mo-
tie hebben zij voorstellen gedaan om het 
verwachte structurele begrotingstekort aan 
te pakken. De ingediende motie werd ook 
gesteund door LSH. De amendementen en 
de motie werden niet aangenomen.

Met de tweede motie wilden ze dat het 
college gaat onderzoeken of de huisarts in 
Lierop in het gebouw van de huidige peu-
terspeelzaal terecht zou kunnen en wat 
hier dan voor nodig is. De wethouder gaf 
aan dat het college zeker gaat onderzoe-
ken wat er met gebouw kan gebeuren. Na 
de bouw van de nieuwe school zal de hui-
dige peuterspeelzaal pas leegkomen. Deze 
motie werd teruggetrokken. Uiteindelijk 
werd de kadernota 2025 vastgesteld met 
11 stemmen voor en 6 stemmen tegen. 

Woon-welzijn-zorgvisie
De gemeenteraad heeft op 4 juli de 
woon-welzijn-zorgvisie vastgesteld met 
een amendement. In dit amendement 
staat dat er ook een visie moet komen op 
de kernen. De woon-welzijn-zorgvisie is 
samen met adviesbureau Companen en 
de gemeente Deurne opgesteld. Met deze 
visie legt de gemeente een actueel woon-
beleid vast met de thema’s welzijn en zorg.
Het doel van de woon-welzijn-zorgvisie is 
om de gemeentelijke langetermijnvisie op 
het gebied van wonen, in combinatie met 
welzijn en zorg vast te stellen. Het twee-
de doel is om de samenwerking met lokale 
woon- en zorgpartners, zoals woCom, te 
versterken en hen zo vroeg mogelijk te be-
trekken bij de plannen van de gemeente 
Someren.

De fracties spraken over of er nu wel of 
niet een aparte visie op de kernen gemaakt 
moet worden. Nu wordt er gebouwd naar 
behoefte en dat werkt goed vonden Wij zijn 
Someren/VVD en CDA. 
LSH en Gemeenschapslijst vonden dat bou-
wen naar behoefte ook goed is maar dat er 
dan wel meer specifiek gekeken moet wor-
den naar de leefbaarheid in een dorp. Zij 
dienden dan ook een amendement in, dat 
nog gewijzigd is in de vergadering. Met het 
amendement geeft de raad aan een visie te 
willen ontwikkelen op de vier verschillende 
kernen op het gebied van bevolkingsgroei, 
leefbaarheid en het te handhaven voor-
zieningenniveau. Uiteindelijk stemden alle 
fracties hiermee in en werd daarmee de 
woon-welzijn-zorgvisie vastgesteld.  

Omgevingsvisie
De omgevingsvisie geeft een visie en 
een richting voor de toekomst van de 
gemeente Someren. De omgevingsvi-
sie is een middel om de gemeente te 
ondersteunen bij de ruimtelijke opga-
ven en de ambities die daarbij horen 
op het gebied van onder andere wonen, 
economie en gezondheid. De omge-
vingsvisie is daarnaast ook bedoeld om 
te kijken of plannen van ontwikkelaars, 
inwoners en ondernemers passend zijn 
bij de gewenste ontwikkelrichting van 
onze gemeente. De visie is opgesteld 
in samenwerking met dorpsraden en 
inwoners. De gemeenteraad stelde op 
4 juli de omgevingsvisie vast.

De gemeenteraad

• De gemeenteraad vergadert 
zo’n 10 keer per jaar, op 
donderdagavond, om 20.00 uur 
in het gemeentehuis aan het 
Wilhelminaplein 1 in Someren.

• U kunt hierbij aanwezig zijn, 
maar u kunt ook vanuit huis 
direct meekijken via  
www.someren.notubiz.nl. 

• Bekijk de agenda’s, 
voorstellen en verslagen van 
de raadsvergaderingen op de 
raadswebsite.


